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STADIONUL „ION OBLEMENCO”, CRAIOVA

FC VOLUNTARI

Ion Oblemenco a marcat 167 de goluri în 264 de meciuri jucate  
pentru Universitatea Craiova, adică o medie de 0,63 de goluri pe meci.  

Până acum, în tricoul Ştiinţei, Elvir Koljic a înscris de 24 de ori în 43 de meciuri 
(0,55 goluri pe meci). În acest campionat, are 4 reuşite în doar 3 meciuri.  

Îi urăm, tradiţional, ca toamna să vină cu mărirea mediei cu tot.

TUNARUL 
REÎNCARNAT



„Aş face un mix între Marius Constantin 
cel de la 35 de ani şi cel de la 25“
Marius, nu ştim dacă să îţi punem şi noi acea întrebare‑clişeu cu „când 
te retragi şi la ce echipă vrei să‑ţi închei cariera?“, că probabil noi 
vom fi oricum bătrâni când se va întâmpla asta, deci nu are sens… 

(izbucneşte în râs) Da, e mai bine că nu mă întrebaţi asta, pentru că nu 
ştiu nici eu răspunsul, sincer. Planul este să joc cât timp mă simt bine fi‑
zic şi cât timp mi se pare că am un cuvânt de spus, pe teren şi în vestiar. 
Atâta timp cât simt că încă pot contribui la performanţele echipei mele, 
nu o să ezit să joc, indiferent de vârstă. Plus că eu sunt genul de om care 

MARIUS CONSTANTIN nu este doar un fotbalist excelent, ci şi 
un om foarte plăcut şi pe care te poţi baza. Sunt calităţile care nu 
doar că l‑au adus la Craiova, la aproape 36 de ani, ci l‑au făcut şi 
să joace titular meci de meci, până acum. Vă invităm la un schimb 
de vorbe şi poveşti cu probabil cea mai răsunătoare achiziţie a 
Craiovei de până acum.

„Ne este dor 
de fani şi cred 

că şi viceversa. 
Sperăm să‑i 

avem cât mai 
repede aproape 

de noi, pentru 
că avem un 

avantaj imens 
când sunt şi ei 

pe stadion“

Marius 
CONSTANTIN:



se concentrează pe prezent, aşa că cel mai util acum mi se pare să îmi în‑
drept toată atenţia pe ce am de făcut la Universitatea Craiova, mai precis 
pe meciul cu Voluntari!

Povesteşte‑ne despre copilăria ta şi despre oamenii importanţi din 
viaţa ta, cei cărora le datorezi cariera şi viaţa pe care le ai astăzi.

Am avut o copilărie normală, cred, una fericită, dar şi cu foarte mul‑
te sacrificii. Am ştiut de mic ce îmi doresc şi nu am lăsat nimic să stea în 
calea acestui vis. Părinţii mei m‑au susţinut întotdeauna şi le spun şi pe 
această cale că le sunt foarte recunoscător.

Dacă ar fi să alegi între Marius Constantin la 25 de ani şi cel de la 35, 
care ar fi jucătorul mai bun? 

(râde) O întrebare grea… Cred că aş face un mix între cei doi. Atunci aveam 
vârsta şi vigoarea de partea mea, acum simt că mental stau mult mai bine, iar 
asta mă ajută enorm în teren. Important este că şi Marius Constantin de la 
25 de ani, dar şi cel de la 35, au jucat, respectiv joacă, în două echipe foarte 
bune. Faptul că am avut şi am lângă mine nişte coechipieri talentaţi mă ajută 
şi pe mine foarte mult.

Cât de importantă este ceea ce numim „atmosfera“ dintr‑un vestiar 
în succesele unei echipe şi care crezi că e secretul ca acea atmosferă 
să fie cea propice pentru marea performanţă?

Conexiunea şi relaţiile care se creează în cadrul grupului, adică ce numim 
în mod generic „atmosfera“ unui vestiar, sunt extrem de importante pentru 
performanţă. Dacă aş şti sigur care e secretul, aş fi fost numai campion până 
acum… Nu ştiu ce să zic, cred că depinde mult şi de noroc, şi de capacitatea 
noastră de a menţine un tempo ridicat şi constant, pe parcursul sezonului. De 
pildă, acum avem trei victorii consecutive în campionat, iar seriile de victorii 
se traduc printr‑o stare foarte bună în interiorul echipei. Sperăm să o facem 
şi pe a patra, iar atmosfera va fi şi mai şi!

Ai aproape 36 de ani, iar în ultimii 24 dintre aceştia ai jucat fotbal în 
cea mai mare parte a timpului. Ce înseamnă fotbalul pentru tine? 

Într‑adevăr, fotbalul a reprezentat aproape toată viaţa mea. E adevă‑
rat că îl practic la nivel organizat de la 12 ani, dar vă daţi seama că jucam 
mult fotbal şi înainte de asta. Tot ce pot să spun este că iubesc acest sport 
şi că îi sunt foarte recunoscător că am putut să trăiesc de pe urma lui.

„Faptul că Tbilisi a eliminat‑o pe Dinamo Moscova nu poate 
fi un alibi pentru noi. Trebuie să acceptăm faptul că ne‑a 
eliminat o echipă inferioară valoric, să ascultăm criticile 
şi să nu mai repetăm o asemenea contraperformanţă“
Visezi fotbal, la propriu, când dormi? Îţi aminteşti cumva un astfel 
de vis legat de fotbal pe care l‑ai avut?



Nu îmi amintesc 
acum un vis cap‑coadă 
legat de fotbal, dar da, 
categoric, se întâmplă 
des să visez fragmen‑
te de meciuri, faze, 
antrenamente chiar 
şi tot aşa. Nu e nimic 
surprinzător aici, pen‑
tru că într‑adevăr sunt 
tot timpul cu gândul la 
fotbal, pe timpul zilei.

Braşov, Rapid, Vaslui, 
Târgu Mureş, Viito‑
rul, Mediaş, Univer‑
sitatea Craiova. Cu 
o scurtă aventură în 
China, te pregăteşti să 
serbezi majoratul jo‑
curilor tale în Liga I. 
Cum a evoluat aceas‑
tă competiţie în aceş‑
ti 18 ani şi la ce nivel 
crezi că este acum?

Parcă nu‑s atât de 
multe echipe pentru 
atâţia ani de carieră, 
nu? Am fost mereu un 
jucător căruia i‑a plăcut să‑şi ducă la capăt contractele şi angajamentele 
pe care mi le‑am luat. Nu‑mi place să schimb echipele, pentru că mă ata‑
şez foarte mult de cluburile la care joc. Despre competiţie pot spune că 
este într‑o continuă schimbare, dar mi‑ar fi greu să fac o comparaţie cu 
ce a fost în trecut. Sper însă că vom continua să producem jucători buni, 
dar şi să creştem cumva investiţiile în fotbal, astfel încât să putem fi mai 
competitivi, ca ţară, la nivel european.

Ce te‑a convins să alegi Craiova şi cum te simţi până acum în teren, 
având în vedere că ai jucat toate minutele în cele patru meciuri ofi‑
ciale de până acum?

N‑a fost o poveste complicată deloc: ei m‑au dorit, eu mi‑am dorit să 
vin, aşa că s‑a întâmplat. Mă simt foarte bine aici, mai ales pentru că avem 
condiţii impecabile de pregătire şi de refacere. Pe teren eu zic că ne‑am 
mişcat binişor cu toţii, cu excepţia meciului de la Tbilisi...  Simt la cole‑
gii mei o foarte mare dorinţă de a reuşi ceva mai mult decât anul trecut, 



de data aceasta. Singurul nostru regret este că nu putem avea suporterii 
pe stadion. Cunoscându‑i pe fanii Craiovei, cred că dacă ne puteam bucu‑
ra de aportul lor, am fi fost echipa clar avantajată în faţa rivalelor. Sper 
totuşi ca această situaţie să se remedieze cât de repede posibil şi să‑i pu‑
tem avea pe fani alături de noi iarăşi, pentru că ne este foarte dor de ei 
şi cred că şi viceversa.

Lokomotiv Tbilisi a învins‑o şi pe Dinamo Moscova. Te face asta să 
te simţi mai bine sau mai rău, având în vedere meciul nostru cu ei?

Nu ne interesează pe cine au scos, pentru noi nu poate fi niciodată un alibi 
că au eliminat pe Dinamo Moscova. Trebuie să acceptăm faptul că am fost eli‑
minaţi de o echipă inferioară, să ascultăm criticile, să plecăm capul, să mun‑
cim mai mult şi pe viitor să nu repetăm o astfel de contraperformanţă. Din 
păcate, la Tbilisi nu ne‑am făcut cinste nici nouă, nici suporterilor, nici em‑
blemei pe care o purtăm pe piept.

Care sunt cei mai buni antrenori cu care ai lucrat şi ce ai învăţat de 
la ei?

Am lucrat cu foarte mulţi antrenori de valoare şi l‑am respectat pe fi‑
ecare în parte, deci nu mi se pare corect acum să fac topuri. Cred că am 
învăţat de la fiecare câte ceva şi, în general, de la fiecare profesionist cu 
care am lucrat cred că am luat câte ceva bun.

„Vreau ca la finalul sezonului să mă întrebaţi 
dacă putem apăra titlul de campioană“
Sâmbătă seara se întâlnesc locul 1 (Ştiinţa) cu locul 3 (Voluntari), 
ambele echipe fiind neînvinse în campionat până acum. Crezi că e o 
întâmplare parcursul Voluntariului sau chiar îi vezi drept o echipă 
de temut? Cum i‑ai caracteriza, în câteva cuvinte, şi care crezi că sunt 
pericolele din lotul lor?

E adevărat, ei nu au pierdut niciun meci, dar pe de altă parte noi suntem 
foarte concentraţi şi nu luăm în calcul decât victoria. Despre adversari pot să 
spun că m‑a surprins parcursul lor, pentru că au pierdut foarte mulţi jucători 
în această vară şi nu aş zice că au foarte multe individualităţi,. Însă cred că 
mâna lui Mihai Teja s‑a simţit, pentru că se vede că practică un joc de echipă 
foarte bun. Dar, cum spuneam, noi suntem Craiova şi nu avem de ales decât 
să intrăm pe teren şi să câştigăm.

Având în vedere situaţia cu covid‑19, crezi că e corect să afirmăm că 
favorită la campionat devine echipa cu jucătorii cei mai disciplinaţi? 
Ce sfaturi le‑ai da colegilor tăi mai tineri, referitor la disciplina ne‑
cesară pentru a reuşi, mai ales în noul context al pandemiei?

Cred că disciplina este ceea ce ar trebui să ne caracterizeze pe toţi, în 
aceste momente, nu doar pe fotbalişti. Sunt momente grele şi este nevo‑
ie de multă responsabilitate pentru a limita cât de mult putem suferinţa 



şi numărul victimelor. Nu cred că colegii mei mai au nevoie de sfaturi, 
sunt sigur că ştiu cu toţii că trebuie să intre în contact cu cât mai puţini 
oameni posibili, să evite spaţiile închise şi tot aşa. Altfel, da, cred că în 
general echipele mai disciplinate sunt favorizate, nu doar în acest con‑
text.

Sincer şi obiectiv vorbind, la ce nivel crezi că este lotul Craiovei, faţă 
de cel al contracandidatelor la titlu?

Mi se pare că avem un lot foarte echilibrat, care îmbină bine talentul şi 
ambiţia tinerilor de perspectivă cu experienţa şi profesionalismul celor 
mai în vârstă. Dar, aşa cum spuneam, nu am nici un secret: doar muncă, 
muncă şi iar muncă.

Ce mesaje ai primit din partea fanilor Craiovei, de când ai semnat? 
Dar tu, ce mesaj ai pentru ei?

Din păcate această perioadă de izolare ne ţine destul de departe de 
fani. În general, din ce am citit şi eu pe internet, m‑au primit bine. Au mai 
fost şi voci critice, dar nu m‑au supărat, că na, nu poţi niciodată mulţu‑
mi pe toată lumea. Mesajul meu pentru ei este să ne rămână aproape şi 
să ştie că nimic nu m‑ar face mai fericit decât să le fac o bucurie, la sfâr‑
şitul acestui sezon. O merită din plin!
Ce ţi‑ai propus tu personal, atunci când ai luat hotărârea să vii la Uni‑
versitatea Craiova?

Să mă integrez cât mai rapid în colectiv, să joc cât mai constant şi mai 
bine şi să câştig un trofeu cu Universitatea. Începutul, zic eu, este bun.
Dacă am mai face un interviu peste exact un an de acum înainte, des‑
pre ce crezi că vom vorbi în el?

Mi‑ar plăcea ca peste un an prima ta întrebare să fie: „Marius, credeţi 
că puteţi apăra titlul câştigat sezonul trecut?“.

PA R T E N E R I  U N I V E R S I TAT E A  C R A I O V A



Timpul pentru  
o nouă acrobaţie

Universitatea Craiova a învins fără să forţeze la Ovidiu, într‑un meci 
disputat aproape integral cu un om în plus, etapa trecută. Interesant este 
că atât Ivan cât şi Koljic şi‑au „făcut“ singuri cele trei goluri marcate, fără 
să beneficieze de pase de la coechipieri. Singurul assist al meciului cu Vi‑
itorul a venit de la Ştefan Vlădoiu, pentru golul lui Nicuşor Bancu.

Andrei Ivan a fost, de altfel, unul dintre remarcaţii partidei, cu o pre‑
staţie solidă în banda dreaptă şi un gol marcat pe final, pe care l‑a celebrat 
cu săritura‑i caracteristică. Îi urăm la multe acrobaţii înainte, în această 
toamnă.

În final vă oferim declaraţia lui Mihai Teja, antrenorul oaspeţilor, îna‑
intea meciului cu Universitatea: „Întâlnim poate cea mai în formă echi‑
pă din România, cu un antrenor foarte bun, care cunoaşte bine colectivul 
nostru. Nu pot nominaliza un singur jucător de la adversari, Craiova are 
un grup foarte puternic, cu 11, dacă nu cumva chiar 20 de jucători care 
pot face oricând diferenţa, dar noi mergem acolo ca să scoatem punct sau 
puncte.“



Universitatea – Voluntari  
în cifre

•	Cele două echipe s‑au întâlnit până acum de 16 ori, iar Universitatea 
conduce clar la întâlnirile directe: 11 victorii pentru Ştiinţa, 3 pentru 
Voluntari şi 2 egaluri (golaveraj 33 – 12). Totuşi, patru dintre aceste 
întâlniri au fost în Cupa României. În campionat, Craiova are 10‑1‑1 
linia de clasament contra Voluntariului.

•	Căpitanul Nicuşor Bancu este de departe cel mai bun marcator din în‑
tâlnirile directe, cu 7 reuşite. Îl urmează Băluţă, cu 4 goluri înscrise.

•	Universitatea – Voluntari 5‑0 a fost cea mai mare diferenţă de scor în‑
registrată în istoria meciurilor directe. Meciul s‑a jucat pe stadionul 
Extensiv, pe 4 februarie 2017. Au marcat atunci, cu Gh. Mulţescu pe 
bancă, Nuno Rocha, Bancu, Ivan şi Băluţă (dublă). Nu mai puţin de 
cinci jucători ai Ştiinţei care s‑au regăsit în lotul de la acel meci vor 
fi probabil şi în cel de la partida de sâmbătă.

•	Craiova are victorii pe linie în ultimele şase întâlniri directe, patru 
dintre acestea disputate în Ilfov.

•	Conform transfermarkt.com, Voluntariul a pierdut 16 jucători faţă de 
sezonul trecut (doar unul dintre aceştia a fost vândut – Aissa Laidouni).

•	Mihai Căpăţînă este considerat cel mai valoros jucător al oaspeţilor, 
cotat la 750.000 euro. La Craiova avem nu mai puţin de 7 jucători care 
depăşesc cota de 1 milion de euro: în ordinea cotelor de piaţă, Cicâl‑
dău, Mihăilă, Bancu, Koljic, Pigliacelli, Nistor şi Mateiu.

•	6 străini are în lot Universitatea, faţă de 9, câţi are Voluntariul.
•	Mihai Teja este neînvins în faţa lui Cristiano Bergodi, până acum. Din‑

tre cele patru meciuri între echipe ale celor doi desfăşurate până acum, 
trei s‑au terminat la egalitate, iar într‑unul a câştigat echipa lui Teja.

•	Craiova a transferat trei jucători de la Voluntari, de‑a lungul timpu‑
lui: pe Briceag, Calancea şi Spahija.

•	Principalul pericol al oaspeţilor va veni probabil de la Eric de Olive‑
ira, care încă nu a marcat pentru Voluntari, dar a oferit assist‑uri la 
două dintre cele patru goluri ale lor din acest sezon.

•	Oaspeţii noştri au două trofee în palmares: o cupă şi o supercupă a 
României, ambele câştigate datorită faptului că au reuşit să elimine 
Ştiinţa într‑o dublă manşă din semifinalele Cupei României, în sezo‑
nul 2016‑2017. Au fost exact cele două partide care au urmat acelui 
5‑0 din campionat. Craiova nu a reuşit să înscrie atunci nici în turul 
de la Turnu Severin (0‑1), nici în returul jucat în Chiajna (0‑0).

•	Media de vârstă a lotului Craiovei este de 25,2 ani, în timp ce a Vo‑
luntariului e 24,7.


